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PŘÍTOMNÍ:

Štěpán Hazdra (president)
Jan Čihák (vicepresident)
Otakar Stankuš (senior praetor)
Tomáš Vrtný (kancléř)

PRŮBĚH:

Úvod
Ústředním bodem jednání byly organizační záležitosti MČR v GC 2014.

Bod č.1: Turnajový kalendář

Seniorát byl vicepresidentem seznámen s aktuálním stavem Turnajového kalendáře pro rok 2014. 
Bylo konstatováno, že uvedený seznam termínů, by již neměl dostát významějších změn. 

Bod č.2: Mistrovství České republiky v golf kroketu 2014

Seniorát se shodl, že organizační otázky plánovaného Mistrovství republiky v GC 2014 nebudou 
řešeny na připravovaném Sněmu AČMK. Organizační otázky MČR jsou plně v dikci seniorátu.
Vicepresident informoval seniorát, že vzhledem k jeho avizované abdikaci na funkci a časové 
zaneprázněnosti, nebyly kluby, dotazem na zájem o organizaci MČR, osloveny.
Zbylí členové seniorátu přebírají dočasně vicepresidentovy kompetence týkající se organizace MČR
GC.

Bod č.3: Žádost o registraci klubu Ladies Golf Croquet Club Karlovy Vary

Seniorát převzal žádost o registraci klubu Ladies Golf Croquet Club Karlovy Vary a následně vydal 
rozhodnutí:  

SR č.105
Seniorát vyhovuje žádosti o registraci klubu Ladies Golf Croquet Club Karlovy Vary s podmínkou,
že klub, v co možná nejkratší době, doplní své stanovy o proceduru delegování zástupců klubu na 
Sněm dle Článku 7, §2 d. Stanov AČMK. 
Ladies Golf Croquet Club Karlovy Vary je registrovaným klubem AČMK.

Bod č.4: Změna hostingu www stránek 

Vicepresident informoval seniorát o nutnosti změny hostingu www stránek. Navrhovanou variantou
je přechod na běžný komerční hosting. Změna bude realizována nejpozději do konce března. 
Kancléř zjistí finanční a ostatní podmínky pro zajištění vhodného výběru nového umístění www 
stránek.
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Bod č.5: Ostatní

Seniorát konstatoval, že by bylo vhodné navrhnout a oslovit eventuální kandidáty na uvolněnou 
funkci vicepresidenta před únorovým Sněm AČMK.

Praetor informoval seniorát, že požadované školení rozhodčích proběhne letos.

Odstupující vicepresident informoval seniorát o udělení výjimky ze SŘ pro Telč croquet all-round 
cup GC '13 a upozornil, že by dle jeho názoru bylo vhodné SŘ změnit v dotčeném bodu tak, aby 
nebylo nutné výjimku udělovat. Seiorát se shodl, že se otázkou eventuálních změn SŘ bude zabývat
až ve svém novém složení po únorovém Sněmu.

Závěr
12.leden 2014
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